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Toelichting op het voorstel

Inleiding
Al lange tijd wordt er gesproken over de aanpassingen aan de rotonde bij de Eli Heimanslaan. De
rotonde zorgt ’s ochtends voor opstoppingen en gevaarlijke situaties. Op 14 september jl. heeft een 
informatieavond plaatsgevonden voor omwonenden en gebruikers van de rotonde. De fractie van de 
VVD heeft aangegeven dat voor hen een knip in (delen van) Stadshagen onwenselijk is. Met deze 
informatienota reageren wij op de op 16 september 2021 gestelde vragen van de VVD.

Kernboodschap
1. Heeft het college kennis genomen van het voornoemde artikel op de website van Stadshagen 

Nieuws? 

Antwoord:
Ja. 

2. Klopt hetgeen gesteld in dit artikel dat een knip in de wijkdelen Breecamp en Breezicht tijdens 
de avond is gepresenteerd??

Antwoord:
Ja, dat klopt. Er is een presentatie geweest van een oplossing met een bypass en een 
bussluis. Er is bewust vooraf met de buurt gesproken om reacties op te kunnen halen en deze 
mee te kunnen nemen in een definitief voorstel. 

3. Zo ja, waarom heeft u deze verkeersknip tijdens de avond gepresenteerd in plaats van de, aan 
de raad toegezegde, passende en gedragen werkzaamheden aan de rotonde?

Antwoord:
De bussluis was onderdeel van de oplossing bij de rotonde.
 

4. Kunt u de inwoners van Stadshagen garanderen dat er geen verkeersknip zal ontstaan door 
de werkzaamheden aan de rotonde??

Antwoord:
Het college kiest voor een bypass bij de rotonde. Om sluipverkeer tussen Breezicht en 
Breecamp te voorkomen wil het college de Eli Heimanslaan, Jac. P. Thijsselaan en Laan der 
Molens in een eindbeeld inrichten als 30 km/u-zone.
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5. Is het college het met de fractie van de VVD eens dat er inmiddels ambtelijk genoeg is gepraat 
over de rotonde en dat de schop in de grond moet?

Antwoord:
De aanpak van de rotonde loopt samen op met de gebiedsontwikkeling van Breezicht. Dat 
geeft een urgentie om maatregelen te treffen. Vorig jaar is door uw raad een 
voorbereidingskrediet vrijgemaakt. Met het voorleggen van een oplossing bij de begroting dit 
jaar verloopt de aanpak van de rotonde volgens planning. 

6. Hoe lang moet Stadshagen nog wachten op werkzaamheden aan de rotonde die de 
doorstroming zullen verbeteren?

Antwoord:
Als uw raad akkoord gaat met het voorstel kan de uitwerking van het ontwerp en 
werkvoorbereiding plaatsvinden. Daarna volgt de realisatie buiten. Werkzaamheden zullen 
uiterlijk in 2023 zijn afgerond.

7. Wanneer krijgt de raad de informatienota met de voorkeursvarianten en een voorstel voor 
passende en gedragen werkzaamheden aan de rotonde?

Antwoord:
Op 2 november ligt deze voor ter besluitvorming in het college. Na akkoord wordt deze u 
toegezonden.

8. Kunt u ons per omgaande de gebruikte presentaties/ tekeningen doen toekomen die zijn 
gebruikt tijdens de informatieavond van 14 september jl.??

Antwoord:
Ja, deze zijn u inmiddels toegestuurd.
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